
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

       Θεσσαλονίκη, 25/4/2025 
 
Του:  Παπαδάκη Παράσχου, Βουλευτή Νομού Έβρου 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
   
ΘΕΜΑ: «Υποστελέχωση και υποχρηματοδότηση πλήττουν το 

Νοσοκομείο Διδυμοτείχου» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συνθήκες υποστελέχωσης και υποχρηματοδότησης που αφορούν το 
Νοσοκομείο Διδυμοτείχου καταγγέλλει σε πρόσφατα δημοσιεύματα ο Ιατρικός 
Σύλλογος Έβρου. 
Όπως αναφέρει στη σχετική ανακοίνωσή του, «μία στις τρεις οργανικές θέσεις 
ιατρικού, νοσηλευτικού, παραϊατρικού και λοιπού προσωπικού είναι κενή». 
Παρά το γεγονός ότι το εν λόγω Νοσοκομείο είναι προφανώς 
υποστελεχωμένο, εντούτοις, όπως πληροφορούμαστε, το Υπουργείο Υγείας 
δεν εγκρίνει την προκήρυξη όλων των κενών οργανικών θέσεων, παρά μόνο 
έναν περιορισμένο αριθμό από αυτές και μάλιστα δεν προβαίνει ούτε σε 
προκήρυξη θέσεων επικουρικού προσωπικού, που, όπως ομολογούν οι ίδιοι 
οι γιατροί, είναι απολύτως απαραίτητο για την εύρυθμη λειτουργία όλων των 
Τμημάτων. 
Ένας άλλος παράγοντας που επιβαρύνει την καλή λειτουργία του 
Νοσοκομείου Διδυμοτείχου είναι, όπως καταγγέλλει ο Ιατρικός Σύλλογος, οι 
παράτυπες εγκρίσεις για μετακινήσεις ιατρών, πριν αυτοί να έχουν 
συμπληρώσει την 10ετή υποχρεωτική υπηρέτησή τους σε αυτό, σύμφωνα με 
την κείμενη νομοθεσία που προβλέπει ρητά τη δέσμευση παραμονής στη 
θέση για το συγκεκριμένο χρονικό διάστημα. 
Τραγική διαπίστωση εν τέλει είναι ασφαλώς η αδιαφορία του Υπουργείου 
Υγείας να ενισχύσει τη χρηματοδότησή του, η οποία, όπως καταγγέλλεται, 
περικόπτεται ακόμη περισσότερο σε σχέση με αυτή του 2024, η οποία ήταν 
ήδη ελλειμματική. Συνέπεια της υποχρηματοδότησης είναι η αναγκαστική 
περικοπή προμηθειών, υλικών, υπηρεσιών αλλά και προγραμματισμένων 
χειρουργείων. Κι ενώ η τακτική χρηματοδότηση είναι πολύ μειωμένη, ωστόσο 
δε δίνεται έγκριση, ώστε το Νοσοκομείο να αντλήσει πόρους από το 
αποθεματικό του και από τις οφειλές του ΕΟΠΠΥ από τις παρασχεθείσες 
υπηρεσίες. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να διασφαλιστεί η 
εύρυθμη λειτουργία του Νοσοκομείου Διδυμοτείχου και να χαίρουν οι πολίτες 
της Παραμεθορίου ισόνομα με τους υπόλοιπους Έλληνες τις υγειονομικές 
υπηρεσίες που δικαιούνται; 
 
2. Πρόκειται να προβείτε σε άμεσες προσλήψεις σε μόνιμο υγειονομικό και 
λοιπό προσωπικό για τις ειδικότητες που οι οργανικές θέσεις παραμένουν 
κενές και πότε προτίθεστε να προβείτε στις ανάλογες προκηρύξεις; 
 
3. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να στελεχωθεί το 
Νοσοκομείο με τον απαραίτητο αριθμό επικουρικού προσωπικού, 
προκειμένου να υποστηρίξει τη λειτουργία όλων των Τμημάτων του 
Νοσοκομείου, 
 
4. Τι προτίθεστε να κάνετε, προκειμένου το Νοσοκομείο να μπορεί να καλύψει 
οικονομικά τις ανάγκες του σε προμήθειες, υλικά αναλώσιμα και μη, σε 
υπηρεσίες και στην πραγματοποίηση των προγραμματισμένων χειρουργείων 
που αναγκάζεται να αναβάλλει λόγω υποχρηματοδότησης; 
 
5. Πώς πρόκειται να αντιμετωπίσετε την αδικαιολόγητη κινητικότητα του 
ιατρικού προσωπικού, που οι μετακινήσεις του εγκρίνονται παρότι δεν έχει 
συμπληρωθεί το προαπαιτούμενο χρονικό διάστημα της 10ετούς παραμονής 
του εκεί; Αναφέρετέ μας αν γνωρίζετε το γεγονός και γιατί συμβαίνει κάτι 
τέτοιο; Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να 
σταματήσει το φαινόμενο των παράτυπων μετακινήσεων; 
 
6. Ποια κίνητρα πρόκειται να δώσετε, προκειμένου οι προκηρύξεις σε 
προσωπικό να μην αποβαίνουν άγονες; Προτίθεστε να μεριμνήστε για έναν 
σωστό προγραμματισμό προσλήψεων, ώστε οι οποιεσδήποτε μελλοντικές 
προκηρύξεις να έχουν χρόνο έναρξης πριν τη συνταξιοδότηση του 
προσωπικού, ώστε οι κενές θέσεις να καλύπτονται άμεσα από το 
νεοπροσληφθέν προσωπικό; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΠΑΠΑΔΑΚΗΣ ΠΑΡΑΣΧΟΣ 




